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DAMES EN HEREN,

De Commissie voor Binnenlandse Aangelegenhe-
den, Huisvesting en Stedelijk Beleid behandelde
op 6 en 12 december 2000 het voorstel van resolu-
tie van de heer Van Hauthem betreffende de gevol-
gen voor Halle-Vilvoorde van de reorganisatie van
de politiediensten en het voorstel van resolutie van
mevrouw Becq en de heer Van Rompuy betreffen-
de de reorganisatie van de politiediensten en de
gevolgen ervan voor het bestuurlijk arrondisse-
ment Halle-Vilvoorde.

Tijdens de plenaire vergadering van 29 november
jongstleden werd unaniem beslist om het voorstel
van resolutie van de heer Van Hauthem dringend
in de commissie te behandelen en het opnieuw op
de eerstvolgende plenaire vergadering te behande-
len. Na de beslissing van de plenaire vergadering
werd een gelijkaardig voorstel van resolutie inge-
diend door mevrouw Sonja Becq en de heer Eric
Van Rompuy. Beide voorstellen van resolutie wer-
den conform artikel 25, ten tweede samen geagen-
deerd op de commissievergadering van 6 december
2000. Het debat ten gronde over de voorstellen van
resolutie werd echter uitgesteld na een stemming
van 8 tegen 6. Het argument daarbij was dat de fe-
derale regering nog een beslissing zou treffen over
dit dossier, zodat men eerst kennis wilde nemen
van die beslissing en vervolgens het debat wilde
voortzetten met alle beschikbare informatie. De
commissie was wel eensgezind dat er een grondige
behandeling diende plaats te hebben voor de eerst-
volgende plenalre vergadering, met name die van
13 december.

Het inhoudelijke debat over de voorstellen van re-
solutie vond dan plaats op 12 december 2000. Het
voorstel van resolutie van de heer Van Hauthem
vormde in eerste instantie het onderwerp van de
besprekingen omdat de plenaire vergadering voor
dat voorstel de spoedbehandeling had gevraagd,
omdat het chronologisch eerst was ingediend en
het bovendien verstrekkender was dan het voorstel
van resolutie van mevrouw Becq en de heer Van
Rompuy.

Er werd eerst een inleidende toelichting gegeven
door de heer Van Hauthem. Hij verwijst vooreerst
naar de situatie tot op heden. Er is enerzijds een
rijkswachtdistrict Brussel met de 19 Brusselse ge-
meenten en de 6 faciliteitengemeenten en ander-
zijds een rijkswachtdistrict Asse met de overige ge-
meenten uit Halle-Vilvoorde. Op die manier kon
Halle-Vilvoorde een eigen veiligheidsbeleid ont-
wikkelen, aangepast aan het criminaliteitsprofiel in

de meer landelijke gemeenten van Halle-Vilvoor-
de.

De reorganisatie van de politiediensten, zoals vast-
gesteld in de wet van 7 december 1998 dreigt nu
aan die opsplitsing een einde te maken. Artikel 94
van die wet bepaalt het volgende : "Het ambtsge-
bied en de zetel van de gedeconcentreerde dien-
sten van de federale politie zijn die van de gerech-
telijke arrondissementen, behoudens uitzonderin-
gen vanwege buitengewone omstandigheden. In
dat geval bepaalt een in ministerraad overlegd be-
sluit het ambtsgebied en de zetel van de gedecon-
centreerde diensten om rekening te houden met
die bijzondere omstandigheden.".

Minister van Binnenlandse Zaken Duquesne heeft
van die mogelijkheid geen gebruik willen maken,
maar is bij wijze van compromis tot een oplossing
gekomen die er volgens de heer Van Hauthem
geen is. Er komt immers geen gedeconcentreerde
dienst voor Halle-Vilvoorde. Wel wordt er voor
Halle-Vilvoorde een adjunct van de directeur-coör-
dinatie, met name Dirco geïnstalleerd, die echter
moet opereren onder het gezag van de Dirco in
Brussel en die rechtstreekse instructies kan ont-
vangen van de commissaris-generaal van de fede-
rale politie.

De heer Van Hauthem vindt dit een grote achter-
uitgang ten opzichte van de huidige situatie, die
een politionele tweedeling inhoudt. Voor de 6 faci-
liteitengemeenten moeten de Dirco en de adjunct-
Dirco in samenspraak handelen. Dit is volgens de
heer Van Hauthem totaal onwerkbaar.

Om die redenen wordt in het voorstel van resolutie
aan de Vlaamse regering gevraagd om bij de fede-
rale regering aan te dringen op de toepassing van
de in artikel 94 van de wet van 7 december 1998
voorziene uitzonderingsmogelijkheid. In een amen-
dement heeft de heer Van Hauthem die vraag als
volgt gepreciseerd : "Dit betekent de oprichting
van een gedeconcentreerde dienst voor de ge-
meenten van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest
en van een gedeconcentreerde dienst voor de ge-
meenten van het administratief arrondissement
Halle-Vilvoorde.". Het voorstel van resolutie
vraagt bovendien dat over dit dossier het Overleg-
comité wordt samengeroepen.

Vervolgens heeft mevrouw Becq een inleidende
toelichting gegeven. Mevrouw Becq heeft ons her-
innerd aan één van de uitgangspunten van de poli-
tiehervorming, met name de ontwikkeling van een
politiezorg ten dienste van de mensen. Ze heeft te-
vens verwezen naar de vroegere autonome wer-
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king van het district Asse. Door deze autonomie
heeft dit district gedurende lange tijd een eigen po-
litiebeleid kunnen voeren. De criminaliteit ver-
toont immers grote verschillen in een grootstad als
Brussel en in de meer landelijke gemeenten van
het arrondissement Halle-Vilvoorde.

Mevrouw Becq betreurt dat de federale minister
van Binnenlandse Zaken niet is willen ingaan op
de in artikel 94 van de wet van 7 december 1998
voorziene wettelijke mogelijkheid om afwijkingen
toe te staan. Zij vindt het in de federale regering
bereikte compromis, dat aan het arrondissement
Halle-Vilvoorde een adjunct-Dirco toewijst, onvol-
doende. Er zal in het arrondissement Halle-Vil-
voorde immers geen volwaardig en autonoom poli-
tioneel beleid kunnen worden gevoerd.

Ook in de faciliteitengemeenten is de situatie zeer
onduidelijk en onwerkzaam. Voor een aantal acti-
viteiten worden deze gemeenten rechtstreeks af-
hankelijk van Brussel. De uitgewerkte regeling
vormt alleszins geen antwoord op de in het voor-
stel van resolutie gestelde vragen.

Na deze inleidende beschouwingen is de eigenlijke
bespreking gestart. Ik zal proberen om de menin-
gen van de verschillende sprekers op een duidelij-
ke wijze samen te vatten.

De heer Francis Vermeiren vindt het belangrijk dat
in het kader van de politiehervorming de eigenheid
van het arrondissement Halle-Vilvoorde wordt ge-
respecteerd. Volgens de heer Vermeiren onder-
schrijft het akkoord van de federale regering van 6
december 2000 deze eis tot eigenheid.

Men zal pas na samenspraak met de adjunct-Dirco
van het arrondissement Halle-Vilvoorde beslissin-
gen kunnen nemen. Indien er onenigheid ontstaat,
zal de voogdij worden uitgeoefend door de heer
Fransen. De heer Vermeiren heeft zijn vertrouwen
in deze commissaris-generaal duidelijk verwoord.
Dit betekent dat er op het terrein weinig zal veran-
deren.

Het einddoel blijft de splitsing van het gerechtelijk
arrondissement Brussel-Halle-Vilvoorde. Dit is
momenteel evenwel politiek niet haalbaar. In af-
wachting biedt het bereikte federale akkoord per-
spectieven voor de toekomst.

De heer Glorieux kan zich terugvinden in het be-
toog van de heer Vermeiren. Het federaal akkoord
van 6 december 2000 komt ruimschoots tegemoet
aan de vraag van zijn fractie. De voorstellen van re-

solutie zijn voor de heer Glorieux niet langer rele-
vant.

De heer Van Vaerenbergh vindt de oplossing van
de federale regering onvoldoende. Hij erkent wel
dat er zware inspanningen zijn geleverd voor de
toen voorliggende beslissing. Er komt wel een ad-
junct-Dirco voor het arrondissement Halle-Vil-
voorde, maar die zal onder het gezag van de Dirco
van Brussel moeten werken. Wat de faciliteitenge-
meenten betreft, vindt hij daarentegen dat er wel
degelijk een lichte vooruitgang is geboekt. Er moet
echter blijvend druk worden uitgeoefend op het fe-
derale niveau om het uiteindelijke doel te berei-
ken, namelijk de splitsing van het gerechtelijk ar-
rondissement Halle-Vilvoorde. De heer Van Vae-
renbergh kan daarom het voorstel van resolutie
van de CVP steunen.

De heer De Loor sluit zich inhoudelijk aan bij het
betoog van de heer Vermeiren. Hij stelt tevens dat
de voorliggende voorstellen van resolutie niet lan-
ger relevant zijn.

Vervolgens is men in de commissie overgegaan tot
de stemmingen. Het voorstel van resolutie van de
heer Van Hauthem betreffende de gevolgen voor
Halle-Vilvoorde van de reorganisatie van de poli-
tiediensten en het door de heer Van Hauthem inge-
diende amendement, zijn verworpen. 8 leden heb-
ben tegen het voorstel en het amendement ge-
stemd. 3 leden hebben voor het voorstel en het
amendement gestemd. 4 leden hebben zich onthou-
den.

Het voorstel van resolutie van mevrouw Becq en
de heer Van Rompuy betreffende de reorganisatie
van de politiediensten en de gevolgen ervan voor
het bestuurlijk arrondissement Halle-Vilvoorde
werd aangenomen met 7 stemmen voor bij 7 ont-
houdingen.

De verslaggever, De voorzitter,

Dominique GUNS Jan PENRIS
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